
Vážení kamarádi a kamarádky! 

Vítám vás na dnešní členské schůzi. 

Je příjemné vás tady všechny vidět pohromadě. 

Uběhl rok a musíme zhodnotit výsledky práce s našimi 

čtyřnohými kamarády. 

Hodnotili jsme jen ty, kteří své výsledky zkoušek nebo účast 

na akcích doložili. 

Škoda, že své výkony nedoložili všichni, kteří něco dokázali.  

Hodnocení by bylo určitě zajímavější. 

Bylo by na místě, kdyby se do práce zapojilo dobrovolně více 

výcvikářů. 

Zároveň bych chtěl vyzvednout aktivní práci členů, kteří se 

podílejí na výcviku pejsků.  

Nyní tedy přistoupíme k hodnocení výstavních dvojic a 

sportovních dvojic za rok 2019. 

 

 


